



**Beheereenheid**

**Stroomgebied de Aa**



## **Notulen najaarsledenvergadering d.d. 22 november 2012.**

**Aanwezigen bestuursleden;** J. v.Pinxterren (voorzitter), P. Manders (secretaris), N. Waasdorp (bestuurslid) en P. Otte (bestuurslid).  
**Afwezig bestuur met kennisgeving;** T. Broeren (penningmeester)

**Afwezigen:** HSV de Bergen en HSV De Verenigde Hengelaars

**Afwezig met kennisgeving:** HSV Het Geduld, HSV de Visotter en HSV Altijd Beet.

### **1. Opening en definitieve vaststelling van de agenda door de voorzitter.**

De voorzitter opende de vergadering met een woord van welkom aan alle aanwezigen, hierna werd er 1 minuut stilte in acht genomen. Aan de agenda werd punt 6a EBHV Berlicum toegevoegd.

### **2. Mededelingen.**

Afgelopen jaar heeft er vanuit het Waterschap een vismigratie monitoring plaats gevonden op onze viswateren. Verenigingen binnen onze Beheereenheid en bestuur zijn ook betrokken geweest bij de onderzoeken. Graag hadden wij dan ook iemand van het waterschap willen uitnodigen om uitleg te geven. Helaas waren deze verhinderd, maar hier zullen we als bestuur zeker op terug komen.

De secretaris wordt ieder jaar geconfronteerd met wijzigingen binnen het bestuur die niet worden doorgegeven. Dus email komt vaak nog bij bestuursleden aan die inmiddels hun functie hebben beëindigd. Graag willen wij HSV Vorstenbosch verzoeken om na de vergadering even de juiste adresgegevens te controleren.

In het hele gebied zijn er afgelopen jaar problemen met het vissen.

Er wordt weinig vis gevangen . Ook het vissen zonder vergunning is een probleem. Wij proberen hierop te letten. Federatie zal alle verenigingen nog een lijst sturen met alle actieve Boa's binnen Nederland.

### **3. Notulen 17 november 2011.**

De notulen werden inhoudelijk door de voorzitter doorgenomen .

Opmerkingen:

- Bij notuleren vermelden bij HSV Ons Genoegen Asten of Gemert hiermee bedoeld wordt.
- HSV de Peel gaf aan dat de uitleg van de voorzitter ontbreekt bij de gestelde vraag van Jo Voets.

### **4. Financiële aangelegenheden.**

#### **a. Balans per 31-12-2012**

De aanwezigen verenigingen ontvingen een overzicht.

Er waren geen op- of aanmerkingen.

#### **b. Verslag kascontrolecommissie**

De kascontrolecommissie had geen op- of aanmerkingen.

De voorzitter verleende decharge en zou de penningmeester tijdens een bestuursvergadering bedanken voor de goede verzorging van de financiën.

#### **c. Benoeming kascontrolecommissie**

De kascontrolecommissie bestaat uit Bram van Lieshout en Frank Vorsteveld. Reserve Dhr. Van Gemert (HSV de Kleuter)

#### **d. Begroting 2013**

De begroting werd doorgenomen.

### **5. Bestuursverkiezing.**

Periodiek aftredend waren Peter Otte en Pieter Manders, beiden stellen zich herkiesbaar.

Beiden bestuursleden werden herkozen.

Er hadden zich geen tegenkandidaten gemeld bij het bestuur.

Wel heeft Peter Otte aangegeven dat hij zich in 2016 niet meer herkiesbaar zal stellen en hierdoor een openstaande vacature zal ontstaan als bestuurslid en VBC lid.

### **6. Vergunningen 2013.**

Deze kunnen na de vergadering worden meegenomen.

Echter valt het op dat er verschillende verenigingen geen gebruik maken van de gratis vergunningen voor de jeugd.

**6a. EBHV Berlicum.**

De voorzitter gaf het woord aan EBHV Berlicum.

EBHV ondervindt veel problemen rondom de Zandvang en zouden graag zien dat de Zandvang weer uit de vergunning wordt gehaald. Er wordt veel gevestigd zonder vergunning, weinig vis gevangen en de bereikbaarheid ivm met werkzaamheden rondom de Zandvang neemt af. Hierdoor zijn er minder visstekken bereikbaar. Er wordt door Boa's wel gecontroleerd, maar deze vragen alleen naar een VISPAS en naar de vergunning van de Beheereenheid wordt niet gevraagd.

Het bestuur zal een afspraak maken met EBHV en de problemen bespreken en zoeken naar een oplossing.

Het bestuur zal alle verenigingen op de hoogte houden van de ontwikkelingen tussen EBHV en het bestuur.

Vanuit de vergadering werd door de leden ook het idee naar voren gebracht om eens een BOA uit te nodigen tijdens een ledenvergadering.

**7. VBC.**

Namens de VBC gaf Peter Otte een toelichting over de laatste ontwikkelingen van de VBC.

Hier werd gesproken over stadswateren en vijvers.

De rijksoverheid heeft vergaande plannen om gemeentelijke stadswateren en alle andere wateren die een open verbinding met het oppervlakte water geheel onder te brengen bij Waterschappen.

Dus werd de vraag gesteld of er vereniging dergelijke wateren bezitten of vijvers die hierop zijn aangesloten.

Mocht dit geval zijn dan kunnen verenigingen dit aangeven en wordt dit meegenomen door de VBC.

**8. Rondvraag.**

Alleen werd wel de vraag gesteld of de notulen niet eerder konden worden verstuurd.

Gebruikelijk is dat de notulen samen met de uitnodiging wordt verstuurd naar de leden.

**9. Sluiting.**

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid.

Goedgekeurd op 28 november 2013.

Secretaris / Notulist. P. Manders